



**Ajuntament de Cubelles**

Acta núm. 4  
Consell Municipal d'Esports  
Legislatura 2003-2007

## **ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS DE DATA 6/04/2006.**

Cubelles, el dia 6 d'abril de 2006, a les 20:10 hores, es reuneix a la sala de sessions sota la presidència del regidor d'Esports Sr. Miguel Àngel López Robles, els membres següents:

- José Luis Leyva del Club de Futbol Cubelles.
- Miguel Angel Llerena i Risco del Club de Futbol Cubelles.
- Beatriz Garcia del Club Patí Cubelles.
- Antonio Bordallo de la Sociedad Pesca Maritima de Cubelles
- Jordi Obach i Lluís Gay del Club Marítim Cubelles.
- Tomàs Sánchez del Club Bàsquet Cubelles.
- Lluís Pineda i Gavaldà del Club Esportiu Cubelles.
- Manuela Moreno de l'APA del CEIP Josep Andreu Charlie Rivel.
- Joan Ruffo del AMPA Vora del Mar.
- Manuel Lora i Romero, president del Club Petanca Cubelles.
- Joan Francesc Silvente Muñoz, president del Club d'Escacs "El Castell"
- Frederic Cabré del Club Ciclista Cubelles.
- Francesc Sánchez del Club Ciclista Cubelles.
- José Almendros del Club de Tennis Cubelles s'incorpora a les 20:10 hores.
- José Luis Molina del Moto Club Cubelles s'incorpora a les 20:30 hores.

Actua com a secretaria Montserrat Gelabert i Escardó .

L'alcalde president declara oberta la sessió i s'inicia l'examen dels assumptes inclosos a l'Ordre del Dia.

### **1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR**

El Sr. Pineda vol fer constar que en el punt 4.- d'Inversions i noves activitats esportives previstes per a l'any 2005 en la pàgina 4 després del comentari del regidor on contesta: *"la Diputació ha fet l'estudi i així s'ha de fer"* cal afegir que el Sr. Pineda no estava d'acord amb aquest comentari.



A continuació i per unanimitat dels membres assistents, s'acorda aprovar l'acta de la sessió realitzada el 29 d'abril de 2005 un cop esmenat el comentari del Sr. Pineda.

## **2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA INCORPORACIÓ DE L'AMPA IES CUBELLES AL CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS.**

El Regidor proposa la incorporació de l'AMPA IES Cubelles al Consell Municipal d'Esports i per unanimitat dels membres assistents s'aprova la incorporació al Consell Municipal d'Esports.

El Regidor demana a tots els membres del Consell Municipal d'Esports que cada entitat comuniqui tots els canvis de Junta que es produeixin. També cal notificar quina persona serà la interlocutora en el Consell Municipal, un representant/a per entitat.

## **3. CONVENIS 2006.**

El regidor exposa que el punt més important dins els convenis és el monetari. En aquesta legislatura s'ha fet un esforç important per apujar sempre la subvenció sobretot en el primer exercici, però per aquest any i globalment es preveu un increment del 4%.

Per cobrar aquestes subvencions es demanava una memòria de les activitats realitzades i evidentment la corresponent justificació. El fet de no presentar la documentació sol·licitada pot fer que es perdi alguna subvenció. Es demana a tothom que compleixi els terminis de presentació de documentació i que des de la Regidoria no es tingui que trucar tantes vegades a les Entitats. Es demanaven una sèrie de dades molt importants per a la Regidoria: activitats, cursos, nens empadronats i no empadronats, ja que en algunes entitats hi ha nens/nes que estan empadronats a Cubelles i altres no.

La Regidoria ha tingut queixes d'algun nen/a empadronat al municipi que no ha pogut fer la activitat esportiva que volia. No es tolerarà que això succeeixi, serà una obligació i molt important que s'admeti a qualssevol nen/a que vulgui fer l'activitat esportiva.



Ajuntament de Cubelles

Els convenis no es signaran fins que no s'aprovin els pressupostos. S'ha d'haver presentat les justificacions de l'any 2005 en el seu moment, si les entitats es retarden es retarden els pagaments.

El Sr. Pineda manifesta que és important analitzar el problema, de quins nens són i el perquè. Ho ha sentit que s'ha comentat en algun Ple i no hi està d'acord amb els comentaris que es van fer.

El Sr. Llerena contesta que ha vegades no els deixen fer l'activitat pel mal comportament del nen/a.

El Regidor contesta que l'entitat comuniqui a la Regidoria qualsevol problema que hi hagi. Quan els pares van a parlar amb la regidor i aquest no en sap res i no pot donar cap resposta la Regidoria no pot defensar el problema.

El Sr. Leiva contesta que cal matisar el tema, està d'acord amb el regidor. Cal comunicar a l'Ajuntament qualsevol problema que hi hagi. Els problemes que la seva entitat ha tingut tots són de tipus disciplinari i grossos. A partir d'ara es comunicarà a la Regidoria, però no poden permetre que un nen trenqui l'harmonia de tot un equip pel seu mal comportament.

El Sr. Llerena proposa que es podria fer una reunió entre les persones implicades, el club i el regidor.

El Regidor contesta que no ho vol fer això, només portaria problemes.

El Sr. Tomàs Sánchez explica que a vegades no fas fora a ningú. Senzillament fas un comentari un dia amb un nen, ho explica a la família i el club no se'n entera de res; només notes l'absència del nen als entrenaments però no saps res del problema. Cal remarca que per al·lusions no hi ha cap nen que no pugui jugar al bàsquet a Cubelles.

El Sr. Leiva comenta que a vegades pots comentar a la família que el nen/a faci un altre esport o posar-lo en un altre categoria. Es donen opcions i a vegades no es prenen de la millor manera. Es nota l'absència del nen als entrenaments i oficialment el club no té coneixement de cap problema.

El Sr. Tomàs Sánchez proposa que quan la família vingui a parlar amb la Regidoria se li preguntí si ja ho ha parlat abans amb la directiva del club.



**Ajuntament de Cubelles**

Acta núm. 4  
Consell Municipal d'Esports  
Legislatura 2003-2007

El Sr. Pineda en relació a la presentació de les justificacions exposa que hi va haver uns dies que la documentació no estava penjada a la pàgina web i la Secretària contesta que això només va passar els primers dies de l'any però ja fa molt temps que la documentació està penjada.

El Sr. Joan Ruffo pregunta com anirà el tema de les subvencions a les AMPES i el regidor contesta que cal haver passat una llista del material que cal comprar per import similar a l'anterior subvenció.

El Sr. Jordi Obach pregunta quan es signen els convenis i el regidor contesta que quan s'hagin aprovat els pressupostos.

El Sr. Tomàs Sánchez pregunta si les quantitats que es donen cada any es sotmetem a algun criteri. Les entitats no tenen el mateix moviment de nens/es cada any i les quantitats sempre creixen linealment i el Regidor explica que hi havia un criteri que anava per punts. El Sr. Francesc Sánchez contesta que abans anava 1 punt per cada nen i cada punt valia uns diners. El Regidor comenta que les circumstàncies no varien gaire, l'Ajuntament té una quantitat que es reparteix equitativament. Si una entitat amplia més equips és perquè realment ho pot mantenir.

El Sr. Tomàs Sánchez pregunta si no hi ha actualment cap vàrem per quantitat nens/entrenadors. El Sr. Pineda contesta que es va quedar en un Consell que si una entitat tenia problemes d'ampliació es parlaria amb la Regidoria.

El Sr. Tomàs Sánchez pregunta si hi ha algun criteri. Les subvencions son fixes per a cada club? El Sr. Francesc Sánchez manifesta que això està ancorat, que els clubs avançant i els imports son els mateixos. Si el club s'ha d'espavilar per ell mateix a tenir més ingressos cal parlar-ho.

El Sr. Joan Ruffo exposa que actualment hi ha una aflluència massiva de nens/es que arriben a viure al municipi i que això serà un greu problema d'aquí a no res.

El Sr. Francesc Sánchez exposa que cal canviar la valoració que actualment es fa. Jo vull arribar a un acord, abans els barems eren els correctes però actualment està desfasat.



**Ajuntament de Cubelles**

Acta núm. 4  
Consell Municipal d'Esports  
Legislatura 2003-2007

El Sr. Frederic Cabré comenta que si la Regidoria diu que no hi pot haver cap nen sense fer esport en els clubs, aquests no poden assumir els increments si no hi ha un increment econòmic proporcional. El Sr. Tomàs Sánchez exposa que és difícil subsistir amb la mateixa subvenció.

El Regidor contesta que hi ha molts camins per tenir diners. La Generalitat també disposa d'uns diners i els reparteix segons criteris. L'Ajuntament fa el mateix.

El Sr. Tomàs vol recalcar que hi hauria d'haver un criteri, no sempre hem de rebre els mateixos diners les entitats.

El Sr. Almendros comenta que anualment es demana una memòria, aquestes dades haurien de servir per pujar o baixar la subvenció en relació a que el club creixi o disminueixi. No poden fer créixer les subvencions amb un % lineal cada any. Cal pujar o baixar la subvenció en relació als nens que tingui cada entitat. No es pot tenir un import fix per sempre.

El Regidor respon que això ja es veurà quan surtin les subvencions. Amb valors petits potser no es veurà. Cada nen o equip tindrà una valoració i aquest variarà en pocs euros.

El Sr. Almendros contesta que no pot ser el mateix import, hi ha entitats que tenen molta subvenció i poc moviment social. No es reflexa l'esforç que hi ha entitats que fan.

El Sr. Ruffo exposa que l'augment de població és important i els nens de Cubelles van a piscina a Vilanova i la missió del Consell Esportiu es demanar més diners. El Sr. Francesc Tomàs diu que hi ha greuges comparatius.

El Sr. Tomàs exposa que ara hi ha suficient informació per saber el moviment del club. Si cal portar les fitxes es porten.

El Regidor contesta que per això es demana la informació i cal portar-la a temps i en les dades sol·licitada.

El Sr. Almendros demana que es convoqui un Consell només per concretar els imports de les subvencions a repartir.



#### **4. INVERSIONS 2006.**

Hi ha un esborrany de pressupost d'inversions de la Regidoria d'Esports passat a la intervenció municipal.

S'ha sol·licitat:

- Arranjament camp de futbol: grades i tanques.
- Local social camp de futbol.
- Arranjament de l'entorn.
- Subvenció a la Generalitat per cobrir la pista exterior i arranjament dels vestuaris.
- Rehabilitació coberta pavelló, separació tanca camp de futbol.
- Tot això suposa una inversió total de 2.000.000€ que segurament no es podrà aprovar però es farà el que es pugui. També hi està inclòs l'arranjament de la pista de tennis de color verd.

La Sra. Manuela Moreno exposa que tenim una piscina i caldria cobrir la piscina. Quan costaria i com es podria fer i el Regidor comenta que aquest és un tema que informarà més endavant. La Sra. Manuela explica que els alumnes del Charlie Rivel no han aconseguit anar a la piscina de Vilanova i el Regidor explica que cada Ajuntament té la política de vetllar pels seus veïns.

La Sra. Moreno contesta que els veïns de Santa Maria de Vilanova també gaudeixen dels serveis de Cubelles i el Regidor contesta que això és per proximitat però el tema de la piscina l'explicarà quan toqui.

#### **5. ACTIVITATS QUE REALITZARAN DURANT L'ANY 2006.**

El Regidor vol que els clubs donin informació de les activitats que es realitzaran enguany.

El Sr. Almendros explica que l'any passat es va fer un stage conjuntament amb altres entitats que comprenia diverses activitats diferents. En el stage es va fer piscina, tennis, vela i jocs durant els mesos de juliol i agost. No va ser fàcil perquè cada entitat té conceptes i costos molt diferents però el resultat va ser molt satisfactori. Més de 150 nens van participar de l'stage, la piscina va anar molt bé, 2 dies a la setmana els nens van poder fer vela. Es va fer una



**Ajuntament de Cubelles**

Acta núm. 4  
Consell Municipal d'Esports  
Legislatura 2003-2007

enquesta amb un resultat molt positiu. Ara es farà un stage de Setmana Santa i ja es demana al Club informació per fer l'stage a l'estiu amb més diversitat d'horaris..

El Sr. Gay explica que el Club Marítim la idea que tenen és de donar-se a conèixer més al municipi, volen parlar amb totes les entitats que vulguin fer activitats conjuntes. Volen oferir les possibilitats del Club Marítim alhora que son conscients que estan limitats per les despeses que suposa els monitors que han de ser titulats i estan molt buscats a l'estiu, i els mitjans: assegurances i demés que son despeses molt cares. L'activitat d'aquest any més important serà la realització del Campionat d'Espanya de Patí a Vela Júnior i Sènior. El dia 9 faran l'activitat de golf platja a partir de 6 anys fins a adults, durant 3 diumenges per uns 25€. El Sr. Obach explica que són una junta nova i voldrien saber el telèfon de contacte de cada entitat per passar informació.

El Club de Futbol explica que el futbol estan en fase de projecte per aquest estiu.

El Club de Bàsquet farà un stage de bàsquet aquest estiu.

El Club d'Escacs explica que estan en fase de projecte.

La Societat de Pesca explica que faran les mateixes activitats de l'any passat.

El Club Ciclista farà una escola de ciclisme. Volen anar a fer el camí de Santiago, tenen diversos col·laboradors, contactes al Vallespir, 2 marxes cicloturistes: una per la Festa Major Petita i l'altre al mes de maig.

El Tennis exposa que hi haurà un intercanvi amb Arles de Tec perquè vinguin a primers de juny i després aniran ells a Arles.

## **6. 5a JORNADES DE PORTES OBERTES A L'ESPORT PER A TOTHOM.**

El proper 3 de juny es realitzaran les jornades de portes obertes a l'esport per a tothom de les 10 del matí a les dues del migdia i de les 4 a les 7 de la tarda. Aquest any coincideix amb la diada de la gent gran que es farà el diumenge dia 4 al pavelló del poliesportiu i per això s'ha concentrat totes les activitats en un sol dia. S'ha contractat una empresa que farà: futbol 3x3 amb gespa artificial,



bàsquet 3x3, voleibol, golf,....i cal que totes les entitats passin a la Regidoria les activitats que realitzaran per poder-les incloure-les al fulletó d'informació que es faci.

El Club d'Escacs comenta que l'any passat va faltar informació de les activitats, la gent no sabia on havia d'anar a fer res.

El Club Marítim comenta que es podria anunciar a la radio i si és fan el mateix dia a tot arreu.

El Regidor explica que es van repartir tríptics amb els horaris i el lloc de les activitats a tots els nens de l'escola. També es va donar informació per l'emissora de ràdio.

El regidor contesta que si, es fa a la província de Barcelona, algun poble del País Basc i a Torino (Italia). En els primers anys es feia en el mes de maig però l'any passat ja es va canviar al mes de juny perquè les entitats ja no estiguessin en plena competició.

## **7. INFORMACIONS GENERAL DE LA PRESIDÈNCIA**

- Els vestuaris del camp de futbol estaran acabats a finals del mes d'abril o com a molt el dia 15 de maig.
- S'ha aprovat un concurs per l'adjudicació del servei de manteniment, consergeria i un tècnic d'esports a mitja jornada i s'ha adjudicat a SAFIS ESPORTS. Es parlarà amb les entitats per donar els horaris de consergeria de les instal·lacions. Hi haurà 3 conserges: 1 pel camp de futbol i 2 pel poliesportiu, 1 persona pel manteniment i 1 tècnic d'esports a mitja jornada.
- S'ha tret a concurs el complex mixt hotel·ler esportiu. S'ha presentat un concurs molt important. S'ha presentat una empresa rusa que ho realitzarà. Actualment està en fase d'estudi i sortirà dins del mes d'abril.

La representant del APA Charlie Rivel pregunta si serà privat i el Regidor contesta que és públic, és una concessió per a 50 anys. El tema de la piscina serà una part d'ús públic i una part privada.





El representat de l'AMPA Vora del Mar exposa que hi ha un dèficit i denunciem que no hi ha cap piscina pública a Cubelles. Vindran els russos i faran una piscina que serà petita.

La Sra. Manuela Moreno diu que no es complirà i el Regidor li contesta que hauran de complir amb els requisits.

El Sr. Joan Obach pregunta on anirà? I el Regidor contesta on hi ha la sala La Mota. També es farà un pavelló nou al costat del pavelló que ja hi ha.

La Sr. Manuela Moreno proposa que es demani un gimnàs i el regidor li contesta que creu que també es farà. El representant de l'AMPA Vora del Mar diu que aquesta piscina estarà molt plena i quedarà petita.

El Sr. Lluís Gay pregunta si es pot cobrir la piscina del poliesportiu i el Regidor contesta que es petita i no mereix la inversió que caldria fer, cal una piscina nova.

La Sra. Manuela Moreno exposa que cal fomentar cursets a la piscina i el regidor contesta que això ja es fa.

El Sr. Joan Ruffo diu que l'escola és un dret fonamental i l'esport també. Cal exigir a la Generalitat més inversió.

El regidor contesta que una piscina tal i com ja s'ha informat varies vegades val entre 700 a 900 milions de les antigues pessetes i la Generalitat dona el 33% de la inversió. Hi ha moltes inversions pendents per fer i la Regidoria ja mirarà de fer les màximes possibles.

El Sr. Joan Ruffo demana que s'ha d'exigir a els promotors que facin serveis alhora que es donen les llicències per construir.

El Regidor respon que aquest tema ja venia de l'anterior legislatura i que en aquesta legislatura s'ha acabat de redactar el plec de clàusules que ha millorat molt de la proposta inicial. S'ha realitzat el concurs 2 cops i a la segona vegada ha anat tot correcte. És difícil trobar algú amb suficient carisma que promogui una instal·lació d'aquest tipus; hi ha dos exemples 1 a Marbella amb el Santana i 1 a França amb el Platiní.



El Sr. Almdendros comenta que del concurs del complex no vol opinar però del concurs de la consergeria sí i no hi està d'acord; de com s'ha planificat i s'ha tret a concurs. No s'ha tingut en compte l'opinió de les entitats que estan en el poliesportiu. El tècnic que redacti un plec de clàusules cal que tingui coneixement de la realitat i, la persona que ho ha fet no coneix ni tampoc va mai al poliesportiu. Calia haver parlat abans que això estigués. Ara ja poc tenen a dir les entitats del que volen quan ja està tot dit per l'Ajuntament. Les obres que s'han realitzat en el tennis no estaven ben acabades i, varen baixar el tècnics de l'Ajuntament a petició d'ells. Actualment s'ha arranjat el que estava mal fet però no s'ha donat cap explicació a l'entitat. A lo millor aquests 3 conserges, el personal de manteniment i el tècnic vindran però com que no s'ha parlat res això serà un desastre.

El regidor contesta que potser té raó però que primer caldria conèixer bé les bases i el Sr. Almendros contesta que ja ho ha fet. El Regidor contesta que ell ha plasmat les inquietuds de les entitats

El Sr. Almendros contesta que hi ha més coses. Aquesta empresa manegarà diners de l'Ajuntament i això és important. Algú voldrà llogar el camp de futbol i el futbol Cubelles no el podrà fer servir perquè estarà llogat.

El Regidor contesta que això no anirà així de cap manera. Aquest tècnic haurà de tenir els horaris de les entitats perquè això no passi. El Sr. Almendros diu que es refereix als matisos i els tècnics no ho coneixen perquè no estan allà. Al tennis ningú ha preguntat res i al futbol i bàsquet tampoc. No s'ha tingut cap tipus d'opinió de ningú. El Regidor contesta que es cert que no s'ha parlat però que potser està plasmat al plec de clàusules i també es pot modificar si cal. El Sr. Almendros contesta que la Regidoria demana diàleg però no en dona. Els tècnics que ho han fet no saben res de res.

## 8. PRECS I PREGUNTES

El Sr. Lora comenta que tenen un problema amb els nens a les pistes de petanca. Al costat de les pistes hi ha una font que fan servir els nens del club de tennis. Les boles de petanca pesen uns 700 grams i tenen por de donar un cop a algun nen que estigui bevent aigua de la font; tenen una pòlissa però si les pistes de petanca no compleixen les normes de seguretat la companyia asseguradora no es farà responsable dels danys.



**Ajuntament de Cubelles**

Acta núm. 4  
Consell Municipal d'Esports  
Legislatura 2003-2007

El regidor pregunta si hi ha algun suggeriment al respecte o bé caldria fer una tanca amb clau perquè no hi tingués accés ningú.

El Sr. Lora contesta que la solució seria fer un tanca. El problema és la font, els nens hi van a beure i es fiquen al mig sense voler. El Regidor contesta que dissabte anirà a veure-ho.

En aquest moment s'absenten els representants de l'APA Charlie Rivel, de l'AMPA Vora del Mar, el Sr. Pineda sent les 22 hores.

El Sr. Almendros explica que la font es va fer quant allà no hi havia pistes de petanca. Després si ha fet dues pistes més i ara resulta que la font molesta, però les pistes no hi eren i la font si. El Sr. Lora contesta que els conserges van dir que tancarien la font i aquesta solució podria ser vàlida. El Sr. Almendros contesta que aquesta no és la solució, els nens fan servir la font i aquesta no s'ha de tancar.

El Sr. Almendros exposa que hi ha una pista que està tancada fa 2 setmanes, des que es va cremar un llum, el que literalment es diu cremar i que encara no està arreglada. El regidor contesta que no té coneixement que es cremés res. El Sr. Almendros explica que algú va intentar apagar el foc amb una mànega, sort que el van poder aturar a temps ja podria haver hagut una desgràcia.

I, sense cap més assumpte a tractar, s'aixeca la sessió a les 22:05 hores del 6 d'abril de 2006, estenent-se l'esborrany d'aquest acta, de la que com a secretària en dono fe, sense perjudici que es modifiqui en el tràmit de la seva aprovació.

La secretaria

Vist-i-plau  
El regidor d'Esports

Montserrat Gelabert i Escardó

Miguel Àngel López Robles